
PROTOKÓŁ
z obrad XIII Sesji (zwołanej w trybie art. 20 ust.3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o 

samorządzie gminnym ( Dz. U. z 2001, Nr 142, poz. 1591 z późn. zm. )VI kadencji  Rady 
Miejskiej w Brześciu Kujawskim 

w dniu  15 grudnia  2011r.
Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad  XIII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim
- stwierdzenie quorum,
- przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.

2. Rozpatrzenie i przyjęcie uchwały w sprawie: zmian w budżecie gminy na 2011r.

3. Rozpatrzenie i przyjęcie uchwały w sprawie: zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Brześć Kujawski na lata 2011-2020.

4.  Rozpatrzenie  i  przyjęcie   uchwały  w  sprawie:   nabycia  nieruchomości  do  mienia 

komunalnego. 

5. Zakończenie obrad  XIII Sesji VI Kadencji  Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.

Otwarcia  obrad  XIII  Sesji  VI  kadencji  Rady  Miejskiej  w  Brześciu  Kujawskim  dokonał 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golasiński, informując, że sesja Rady została zwołana 
na  wniosek  Burmistrza  Brześcia  Kujawskiego  złożony  zgodnie  z  art.  20  ust.  3  ustawy  o 
samorządzie gminnym zawierający porządek obrad.  W obradach uczestniczy  14 radnych (lista 
obecności w załączeniu) co stanowi wymagane  dla podejmowania uchwał w/w ustawą kworum.
Ponadto obecni byli:
Burmistrz Brześcia Kujawskiego – Pan Wojciech Zawidzki:
Zastępca Burmistrza – Pan Paweł Małas;
Skarbnik Gminy – Pani Joanna Wojtczak;
Sekretarz Gminy – Pan Leszek Ołdyński;
Sołtysi;
Pozostali goście.

Przewodniczący  RM  Marek  Golasiński  przedstawił  porządek  obrad  i  przystąpił  do  realizacji 
porządku obrad.  Projekty uchwał zostały przedstawione i omówione na posiedzeniu Komisji Rady 
Miejskiej w dniu 13 grudnia 2011r.

Ad 2. Rozpatrzenie i przyjęcie uchwały w sprawie: zmian w budżecie gminy na 2011r.
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła czternastoma głosami „za”, przy braku głosów „wstrzymujących się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011r. 

Ad  3.  Rozpatrzenie  i  przyjęcie  uchwały  w  sprawie:  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie 
Finansowej Gminy Brześć Kujawski na lata 2011-2020.
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła trzynastoma głosami „za”, przy jednym głosie „wstrzymującym się” 



i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Brześć Kujawski na lata 2011-2020.

Ad 4.    Rozpatrzenie  i  przyjęcie   uchwały  w sprawie:   nabycia  nieruchomości  do mienia 
komunalnego. 
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła trzynastoma głosami „za”, przy jednym głosie „wstrzymującym się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie  nabycia nieruchomości do mienia 
komunalnego. 

W tym czasie  do  obrad  dołączyła  Radna  Gizela  Gliszczyńska  (  wobec  tego  obecnych  jest  15 
radnych).
Następnie Burmistrz Wojciech Zawidzki poinformował, że za miesiąc listopad 2011 gmina została 
obciążona  przez  MPK  Włocławek  kwotą  37.000zł.  Kwota  ta  jest  nie  do  przyjęcia,  dlatego 
przedstawił trzy wersje kalkulacji funkcjonowania tej linii do momentu wypowiedzenia umowy . 
Pierwsza wersja  polegałaby na tym, że  od pierwszego stycznia linia ta zostałaby pomniejszona  o 
kursy  najmniej  ekonomiczne,   które  nie  mają  pasażerów  o  dwa  kursy  w  obie  strony  w  dni 
powszednie i dwa w soboty i niedziele  , wersja ta zmniejszyła by koszty dopłaty  do 23.000,- na 
miesiąc.  W drugiej  wersji   linia  ta  skrócona zostałaby poprzez  usunięcie  kursów na Falborek i 
Cukrownię, przy której wartość dopłaty kształtowałaby się   po  zmniejszeniu o 6.000,- wpływów, 
na kwotę 20.000,- na miesiąc. Jeżeli chodzi o trzecią wersję to linia ta kursowałaby tylko do Wieńca 
(w obie strony)  z pomniejszoną ilością kursów do 6 w dni powszednie i 2 w niedzielę, przy której 
całkowita  wartość  po  zmniejszeniu  o  wpływy wyniosła  by  ok.  9.000,-  dopłaty.  Burmistrz  W. 
Zawidzki  zaproponował  aby wprowadzić  od  o1 stycznia   2012 r.  do  końca  lutego tą  pierwszą 
wersję, a od 01 marca wypowiedzieć całkowicie umowę. 
Radny Piotr Pakulski zapytał w jaki sposób zostanie to ogłoszone?
Burmistrz W. Zawidzki przekazał, że trzeba to zakończyć ze względu na wysoki koszt utrzymania 
oficjalnie ogłoszone zostanie w prasie. 
Radny Ryszard Szeleziński  zapytał  Burmistrza czy te  wersje były konsultowane z  Prezydentem 
Miasta Włocławek, gdyż Prezydent może  nie przyjąć tych propozycji. Radny R. Szeleziński dodał 
również że ta trzecia wersja jest w ogóle nie do przyjęcia ze względu na to, że tam dowożone 
byłyby tylko osoby z Włocławka.
Burmistrz  W.  Zawidzki  odpowiedział,  że   Prezydent  Miasta  Włocławek   nie  ma  wpływu  na 
kalkulacje  wyliczone przez  służby komunikacyjne tj.   MPK.  Są to  stawki ustalone  dla  całego 
Miasta Włocławek tj. 5,60,- zł  za jeden wozokilometr. Dlatego zostały przedstawione te wersje w 
kierunku zamknięcia tego problemu.
 
Burmistrz W. Zawidzki poinformował, że okres wypowiedzenia jest dwumiesięczny. Jeżeli mamy 
rozwiązać umowę to najpóźniej  na koniec grudnia musimy ją wypowiedzieć. Zatem ta umowa 
obowiązywać będzie do końca lutego 2012 r. 
Radny Mariusz Czyżniejewski zapytał Burmistrza odnośnie informacji w prasie dotyczącej zmiany 
godzin dwóch kursów czy to było skonsultowane?
Burmistrz W. Zawidzki tak było to konsultowane, godziny te zostały dopasowane pod względem 
dowozu dzieci  do szkół. 
Radny Jan  Karkosiński  zapytał  na  kiedy zostanie  przygotowana  informacja  dotycząca  Zakładu 
Usług Komunalnych?
Burmistrz W. Zawidzki odpowiedział, że jak będzie znał więcej szczegółów wtedy przygotuje taką 
informacje.



Radny  R.  Szeleziński  odnośnie  zakupu  tego  budynku  po  gazowni  dlaczego  w  uchwale  jest 
400.000,- a na komisji było mówione o 260.000,- zł.?
Burmistrz W. Zawidzki poinformował,  że kwota 400 000 zł   wynika  z  wyliczenia,  wszystkich 
składowych ewentualnej transakcji m.in. kwoty podatku VAT,  kosztów aktu notarialnego.  

Ad 5. Zakończenie obrad  XIII Sesji VI Kadencji  Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.

Przewodniczący RM. M. Golasiński podziękował wszystkim za przybycie i zakończył obrady XIII 
Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.

Protokół sporządziła:
Magdalena Mierzwicka


